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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Polt Péter, legfőbb ügyész 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan lehet az, hogy egy EU támogatásból 
megvalósult beruházás bevallottan alkalmatlan volt a funkciójának betöltésére?" 

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr!

A telex.hu portálon megjelent „Focipályán kellett landolnia a mentőhelikopternek Fonyódon, mert
az EU-s pénzből készült leszállón strandágyak voltak„ című cikk egy megdöbbentő beruházásról ír:

„Vasárnap  mentőhelikoptert  riasztottak  Fonyódra,  ahol  nyolc  évvel  ezelőtt  egy  EU-s  pénzből
finanszírozott  strandfelújítás  részeként  kialakítottak  egy  mentőhelikopter-leszállót  is.  A  mentők
mégsem  ott,  hanem  egy  közeli  focipályán  landoltak.  A  Telex  egyik  olvasója  a  helyszínen
meglepetten  tapasztalta,  hogy  az  EU-s  pénzből  felújított,  majd  fizetőssé  tett,  homokos  partú
Panoráma  strand  mentőhelikopter-leszállóján  bérelhető  ágyakat  helyeztek  el.  A  város  fideszes
polgármestere szerint sosem volt leszállásra alkalmas a térkőből kirakott,  nagy H-val megjelölt
rész. Az Országos Mentőszolgálat a zsúfoltsággal indokolta, hogy arrébb landoltak a légimentők.

(…)

Mivel  a  Panoráma  strand  a  fonyódi  városüzemeltetéshez  tartozik,  a  helikopteres  mentéssel
kapcsolatban megkerestük a város fideszes polgármesterét. Hidvégi József telefonon azt nyilatkozta
a Telexnek, hogy

• a helikopterleszállót 2014-ben építették meg, amikor az egész strandot EU-s támogatásból 
fejlesztették,

• 2015-ben egyetlen alkalommal megpróbált a Panoráma strandon leszállni egy helikopter, 
de annyira felkavarta a homokot a játszótérről, illetve a strandfoci- és 
strandröplabdapályákról, hogy végül a 300 méterrel arrébb található, füves sportpályán 
tudott csak landolni,

• mivel a standfelújítási pályázat részeként készült el a leszálló, hiába derült ki, hogy 
leszállásra alkalmatlan, évekig üresen kellett hagyni a nagy H-val megjelölt, térköves részt



 
(a Google utcaképe szerint tavaly nyár elején még valóban üres is volt),

• idén viszont már kerülhettek oda bérelhető napágyak, ugyanis 2021-ben lejárt a 
pályázatban kötelezően vállalt, 5 éves fenntartási időszak.”

 

Kérdezem Önt:

Hogyan lehet az, hogy egy EU támogatásból megvalósult beruházás bevallottan alkalmatlan volt a
funkciójának betöltésére?

 

Budapest, 2022. szeptember 2.
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